

Dawn Cornish-Hardy *Appellant*;

and

Board of Referees constituted under section 91 of the *Unemployment Insurance Act, 1971* *Respondent*.

1980: June 19.

Present: Martland, Ritchie, Beetz, McIntyre and Chouinard JJ.

ON APPEAL FROM THE FEDERAL COURT OF APPEAL

Judicial review — Unemployment insurance — Application for remission of unduly paid benefits — No right of appeal from the decision of the Unemployment Insurance Commission on this application — Unemployment Insurance Act, 1971, 1970-71-72 (Can.), c. 48, ss. 54(1), 57(1),(2), 58i, 94 — Unemployment Insurance Regulations, SOR/71-324, s. 175 — Federal Court Act, R.S.C. 1970 (2nd Supp.), c. 10, s. 28.

APPEAL from a judgment of the Federal Court of Appeal¹ dismissing an application for judicial review of a decision of the Unemployment Insurance Commission under s. 28 of the *Federal Court Act*. Appeal dismissed.

Pierre Genest, Q.C., and *Andrew Roman*, for the appellant.

J. A. Scollin, Q.C., and *M. H. Zazulak*, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

MARTLAND J.—The submissions made on behalf of the appellant have failed to persuade us that the Federal Court of Appeal erred in law in dismissing her application to that Court. The appeal is dismissed.

Appeal dismissed.

Solicitor for the appellant: Andrew J. Roman, Ottawa.

Solicitor for the respondent: The Deputy Attorney General of Canada, Ottawa.

Dawn Cornish-Hardy *Appelante*;

et

Le Conseil arbitral établi en vertu de l'article 91 de la *Loi de 1971 sur l'assurance-chômage* *Intimé*.

1980: 19 juin.

Présents: Les juges Martland, Ritchie, Beetz, McIntyre et Chouinard.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL FÉDÉRALE

Examen judiciaire — Assurance-chômage — Demande de remise de prestations indûment versées — Pas de droit d'appel de la décision de la Commission d'assurance-chômage sur cette demande — Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, 1970-71-72 (Can.), chap. 48, art. 54(1), 57(1),(2), 58i, 94 — Règlement sur l'assurance-chômage, DORS/71-324, art. 175 — Loi sur la Cour fédérale, S.R.C. 1970 (2^e Supp.), chap. 10, art. 28.

POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel fédérale¹ rejetant une demande d'examen judiciaire, en vertu de l'art. 28 de la *Loi sur la Cour fédérale*, d'une décision de la Commission d'assurance-chômage. Pourvoi rejeté.

Pierre Genest, c.r., et *Andrew Roman*, pour l'appelante.

J. A. Scollin, c.r., et *M. H. Zazulak*, pour l'intimé.

Version française du jugement de la Cour prononcé oralement par

LE JUGE MARTLAND—Les arguments présentés au nom de l'appelante n'ont pas réussi à nous persuader que la Cour d'appel fédérale a erré en droit en rejetant la demande qu'elle lui présentait. Le pourvoi est rejeté.

Pourvoi rejeté.

Procureur de l'appelante: Andrew J. Roman, Ottawa.

Procureur de l'intimé: Le sous-procureur général du Canada, Ottawa.

¹ [1979] 2 F.C. 437.

¹ [1979] 2 C.F. 437.